

ວິທີດັ່ງໄຟ



ຢ່າງສະຫຼາດ

ໂຄງການຂອງ ອົງການປົກປັກຮັກສາສິ່ງແວດລ້ອມສະຫະລັດ

ໃຊ້ໄມ້ທີ່ເໝາະສົມດັ່ງໄຟ, ວິທີທາງທີ່ຖືກຕ້ອງ, ໃຊ້ເຕົາທີ່ຖືກຕ້ອງ

I ທີ່

ານຮູ້ບໍ່ວ່າການປ່ຽນ

ວິທີການຈູດໄມ້ແມ່ນທ່ານສາມາດປະຍັດເງິນ, ຫຼຸດຜ່ອນມົນລະພິດຕໍ່ອາກາດ ແລະ ປົກປ້ອງສຸຂະພາບຂອງທ່ານໄດ້?

ນີ້ແມ່ນບາງຕົວຢ່າງ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ການດັ່ງໄຟຂອງທ່ານຮ້ອນໄວຂຶ້ນ, ຮັກສາກະເປົາເງິນໃຫ້ໜ້າ ແລະ ຮັກສາອາກາດ ແລະ ສຸຂະພາບໃນທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານໃຫ້ດີຂຶ້ນ.

ຝົນລະດູການທັງໝົດ. ຝົນທັງໝົດຄວນຈະແຍກ, ປົກ ຫຼື ເກັບມ້ຽນໃຫ້ດີ, ແລະ ປະໃຫ້ແຫ້ງຢ່າງໜ້ອຍຫົກເດືອນ. ຝົນຜ່ານລະດູການໄປແລ້ວ ເມື່ອດັ່ງຈະລຸກດີກວ່າ, ຫຼຸດການໃຊ້ນໍ້າມັນ ແລະ ຄວັນທີ່ອອກຈາກເຕົາກໍ່ໜ້ອຍກວ່າ.

ເລືອກໄມ້ຝົນໃຫ້ເໝາະສົມ. ໄມ້ເນື້ອແຂງແມ່ນດີທີ່ສຸດ. ບໍ່ຄວນຈູດຂີ້ເຫຍື້ອ ຫຼື ເສດໄມ້ ເຊິ່ງຈະກໍ່ໃຫ້ເກີດມົນລະພິດທາງອາກາດ.

ຈູດຕໍ່ໄຟແບບຖືກຕ້ອງ. ໃຊ້ໜັງສີຝົມ ຫຼື ສິ່ງຂອງແຫ້ງຈູດຕໍ່ໄຟ. ບໍ່ຄວນໃຊ້ນໍ້າມັນແອັດຊັງ, ນໍ້າມັນກາດ, ຖ່ານໄຟ, ຫຼື ສານເຫຼົ້າເພື່ອຕໍ່ໄຟ.

ຢ່າປ່ອຍໃຫ້ມີຄວັນໄຟ. ຫຼາຍຄົນອາດຄິດວ່າປະໃຫ້ໄຟມີຄວັນຕະຫຼອດຄືນ. ການເຮັດໃຫ້ມີອາກາດໜ້ອຍລົງແມ່ນມີຄວາມຮ້ອນເພີ່ມຂຶ້ນໜ້ອຍດຽວ ແລະ ເພີ່ມມົນລະພິດທາງອາກາດຫຼາຍຂຶ້ນ.

ອະນາໄມຂີ້ເຖົ້າອອກຈາກເຕົາໄຟຂອງທ່ານ. ຂີ້ເຖົ້າທີ່ເຫຼືອສາມາດຈັບຕົວຕົ້ນຮູຂອງເຕົາເຮັດໃຫ້ເຕົາໃຊ້ບໍ່ໄດ້ເຕັມປະສິດທິພາບ. ແນ່ໃຈວ່າໄດ້ອະນາໄມຂີ້ເຖົ້າໃນຊ່ອງຂີ້ເຖົ້າອອກຈາກເຮືອນ ຫຼື ວັດຖຸຕິດໄຟງ່າຍດີແລ້ວ ເພື່ອຫຼຸດຜ່ອນຄວາມສ່ຽງອະຄິໄພ.

ຮັກສາທໍ່ລະບາຍຄວັນໃຫ້ສະອາດ. ທໍ່ລະບາຍຄວັນສະອາດຈະເຮັດໃຫ້ການເຜົາໄໝ້ໃນເຕົາໄຟດີ ແລະ ຫຼຸດຄວາມສ່ຽງຕໍ່ໄຟໄໝ້ທໍ່ຄວັນ. ໃຫ້ວິຊາການທີ່ໄດ້ຮັບການຢັ້ງຢືນກວດກາປິລະຄັງ.

ເປັນເພື່ອນບ້ານທີ່ດີ. ປະຕິບັດການດັ່ງໄຟທີ່ດີທີ່ສຸດສໍາລັບການຈູດຝົນ. ຕ້ອງຈື່ໄວ້ສະເໝີວ່າ ຕ້ອງໄດ້ປະຕິບັດຕາມລະບຽບຂອງລັດ ແລະ ທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ກວດກາຕິດຕາມຄຸນນະພາບອາກາດໃນທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານເປັນປະຈໍາ.

ປະຕິບັດຕາມຄໍາແນະນໍາ. ໃຊ້ເຕົາໄຟຂອງທ່ານຕາມຂໍ້ແນະນໍາຂອງບໍລິສັດຜູ້ຜະລິດ ແລະ ປະຕິບັດການສ້ອມແປງຕາມຂັ້ນຕອນ.

ຍົກລະດັບເປັນອຸປະກອນສະອາດ. ເຕົາໄຟດັ່ງຝົນ ແລະ ຝົນທີ່ໃຊ້ໃສ່ເຕົາໄຟທີ່ອົງການປົກປັກຮັກສາສິ່ງແວດລ້ອມຢັ້ງຢືນຈະດັ່ງໄຟໄດ້ສະອາດກວ່າ ແລະ ຈູດຝົນໄດ້ຢ່າງມີປະສິດທິພາບຫຼາຍກວ່າ ດ້ວຍການປ່ອຍມົນລະພິດໜ້ອຍກວ່າເຕົາແບບເກົ່າ.

ເລື່ອງຂະໜາດ. ເລືອກເຕົາໄຟຂະໜາດເໝາະສົມກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງທ່ານ. ຖ້າເຕົາໄຟດັ່ງຝົນຂອງທ່ານໃຫຍ່ເກີນໄປສໍາລັບທ້ອງ ຫຼື ເຮືອນຂອງທ່ານ, ເຊື້ອເພິງຈະເຮັດໃຫ້ເກີດຄວັນ ແລະ ມີມົນລະພິດອອກສູ່ອາກາດຫຼາຍຂຶ້ນ.



ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບການດັ່ງໄຟຢ່າງສະຫຼາດ, ໃຫ້ເຂົ້າເບິ່ງ www.epa.gov/burnwise